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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2018-06-04 

Plats:   Orrliden 

 

Närvarande  Alf Svensson 

  Olle Nilsson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Roger Gill 

  

Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd 

Nina Lindström  

Johan Sjöberg 

Satu Verlinna 

 

  

  

1. Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet öppnat.  

 

2. Dagordning  
Dagordningen godkändes. 

 
3. Fotbolls-Fitness 

Linus Hedberg fån SöFF var på plats i ca 30 min och informerade om Fotbolls-

Fitness. Detta är ett projekt som kommer från Danmark som idag har 

anammats av de flesta klubbar. Det är meningen att man på ett naturligt sätt 

ska locka till sig folk som inte har en naturlig anknytning till föreningen idag. 

Som vill komma i form på ett roligt sätt tillsammans med andra. Träningen har 

bra hälsoeffekter och det har visat sig att fotboll är en bra konditionsform. Alla 

delar för kroppen aktiveras och det är bra för hjärta och blodomlopp. Det är 

valfritt för föreningen om man vill starta upp Fotbolls-Fitness. Men det är en 

sund och social grej. Det blir en naturlig samlingspunkt för alla där man tränar 

utan att spela seriespel och där man blandar alla åldrar. Man kan få hjälp i 

uppstarten av detta projekt i form av stöd som man ansöker om. Detta kan 

också öppna upp nya möjligheter föreningarna. 

 

 

4. Föregående protokoll  
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 
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5. 100-åringen 
Arbetet fortsätter som planerat. Man har fått en ny sponsor till tidskriften och 

offert på tryckkostnaden. 

Maria får i uppdrag att kontakta Parken Zoo, för att boka hyra av Pingvinen i 

oktober 2019. Och att prata med Jocke Ekelund om musik (Kindbergs 

orkester) 

 

6. Ordförandens punkt 
Inget att rapportera. 

 

7. Nya Orrliden 
En grupp har varit och tittat på 2 olika anläggningar men det gav inte så 

mycket. Rune Norbäck har fått alla ritnings-förslagen och fått i uppdrag att 

sammanställa dessa. 

Förhoppningsvis kommer EEM att färdigställa nedläggningen av vattenrören 

under vecka 23. 

Maria har varit i kontakt med Göran från kommunen och fått följande 

information. Det har kommit in två anbud på markarbetet. De har haft 

genomgång men ej gett någon tilldelning. Dom ska ha genomgång och 

utvärdering av anbuden på konstgräset imorgon. Göran kallar till möte med 

arbetsgruppen när de bestämt vilka som får jobbet. Han har också haft 

kontakt med en tjänsteman på miljöinspektionen och diskuterat vad vi ska ha 

för granulat på Orrliden. 

 

8. Konsulentens rapport  

• Planering för höstens matcher, var lagen ska träna och spela kommer att 

påbörjas inom kort. 

• Till sammandraget den 27/5 lånade vi domare från BK Sport och till 

sammandraget den 10/6 kommer vi också att behöva låna domare från 

någon förening.  

• Det har varit upptaktsträff för föräldrar till barn födda 2013 och de startar 

upp verksamhet i morgon den 5/6. 

• Det var 50 st. som åkte på landskampen mellan Sverige–Danmark i 

lördags den 2/6. 

 

9. Jämställdhetsarbete  
Inget nytt att rapportera. 

 

10. Ekonomi  
Ekonomin ser stabil ut. 

Vi har justerat fördelningen mellan bank – lagkassor så att den stämmer just 

nu. 
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11. Verksamhetsfrågor  
 

a) Ungdom 

Vi får beröm för väl arrangerade sammandrag. 

 

b) Senior 

Herrlaget leder serien. Några ”gamla” spelare har kommit tillbaka till 

föreningen. 

Veteranernas matchställ har försvunnit. 

 

c) Arrangemang 

 

1. Valborg  

 

2. Midsommar 

Det fattas vinster till lotterierna, annars ser det OK ut med bemanningen. 

 

3. Skogstorpsdagen 

 

12. Skrivelser  
Vi beslutade att bli medlemmar i Arkiv Sörmland. 

De arkiverar material som kan vara bra att lägga undan, så som 

originalprotokoll m.m. från föreningar. Rolf Sundström kommer att åka ned 

med lite material under nästa vecka. 

 

13. Övriga frågor  
Micke och Johan var på möte hos Bingoalliansen den 22/5. Det kommer att 

bli lite mer utdelning av pengar än förra året såg det ut som då Bingon ökat 

lite grann. De har däremot förlorat lite på Jack Vegas. 
Det skulle behövas nya möbler till klubbhuset. Kanske något vi måste ta tag i 

till nästa år. 

 

14. Nästa möte  
Nästa möte är tisdag 14/8 kl. 18:00 på Orrliden. 

 

15. Mötets avslutning  
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Maria Larsson   Alf Svensson 


